
ARRANGEMENT-UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
Året 2018 

• Februar: Jeg kan – Jeg vil – Jeg gør det. 
Foredrag med Anne Emile og Diana. 

•Adfærdsændring. Et forsøg at finde en 
foredragsholder mislykkedes. 

•Maj: Polariseret træning med Jonas Thybirk 

•August: Line og Randy fra AllerødFys - løbestil 
indlægssåler forebyggelse af skader mm 

• Oktober: Yoga Workshop ved Sisse Dall 

•November: Løvefest i Centerhallen 

• December: Bankospil 

• Kropsanalysevægten er blevet flittigt brugt hen 
over året. 

En tak til Lars Præstholm og Jeannette Møller for 
henholdsvis 3 og 2 års indsats i AU. 

AU siger tak for opbakningen til de afholdte 
arrangementer og en tak til de frivillige, som er 
en stor (og 

nødvendig) hjælp i forbindelse med afviklingen 
af Løvefesten. 

AU modtager gerne forsalg til Events.



CAFE-UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
Cafe-udvalget blev nedsat med det formål at 
forbedre samarbejdet mellem  Cafelonen og 
klubben, således at medlemmerne kunne få det 
optimale ud af dette.  

Med baggrund i en fodboldklub på Fyn (årets 
klub) blev sociale spiseaftener indført for at dels 
fremme det sociale i klubben samt på tværs af 
holdende. Vi fik afholdt 3 spiseaftener med et 
gennemsnit deltagerantal på 65.  

Annonceringsformen var intensiv og vil kunne 
drosles ned i et vist omfang. Grunden succesen 
ønsker vi at fortsætte i 2019 med spiseaftener, 
med 3-4 stykker i 2019.  

Cafelonen blev renoveret med filsning af 
murstensvæggen og maling af radiatorer. Der 
blev indkøbt nye stole og Lone købte nye duge. 
Yderligere renovering ligger i kommunal regi på 
nær maling af vægge.  

Mette og Gert fik sat billeder op i den ene halvdel 
af Cafelonen og Lone har entreret med en 
kunstudstilling i den anden del.  

Tanken er at forny billeder en gang årligt. 

  



IT-BANDEN 
Rapport fra 2018

Status 
Vi har givet Sanne orlov fra IT-banden indtil hun 
for det bedre. Tror ikke at det kan beskrives med 
ord hvad hun betyder for arbejdet i udvalget og i 
klubben generelt. 

Udvalget er udvidet med Mette Hoff og Kristina 
Scotwin og en mere kommer med i det nye år. 
Mængden er arbejde i udvalget er stærkt 
stigende og nu gælder det om at vi begrænser 
mængden så at vi ikke drukner.  

Noget at mængden skyldes selvfølgelig en del 
ideer der kommer fra udvalget selv. Men vi har 
vedligeholdt hjemmesiden i sådan en grad at vi 
tilhører en af de bedste løbeklubsider i Danmark.  

Denne vurdering kommer fra en ekstern 
konsulent. En anden ekstern konsulent har 
vurderet vores Facebook gruppe og side. 
Facebook siden har en strategi med et mix af 
elite og motionistaktiviteter, hvor vi gøre reklame 
for klubben. Her lige vi i top 10 i Danmark. 

Facebook gruppen præges af mange 
medlemmer og et enormt højt aktivitetsniveau.  

Vi håber at igennem en koordinerende 
årskalender kan vi minimere antallet af opslag 
således at medlemmer ikke drukner i beskeder 
og mister fokus.  

Videoreklame har vist at være en succes idet flere 
deltager har været det direkte resultat af 
videoerne. Vi har startet et projekt at skifte 
Klubmodul ud med et mere moderne system og 
pt. kigger vi på holdsport. Mål dato for skiftet er 
1/10 2019.  

Ellers koordinere vi nyhedsmail, nyt fra 
formanden og har sat info-screen op i klubben.  

Men vi har stadig masser af ideer til at udvikle 
klubben på de sociale og andre medier. 

  



MOTIONS-UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
Motionsudvalget står for "driften" af holdene, vi 
er nu oppe på godt 70 Holdledere/Hjælpere, til 
at styre de daglige træningsture. Vi holder ca. 4 
årlige udvalgsmøder, et hvert kvartal.  

Vi har fortsat samarbejde med Løberen, omkring 
sko/tøj, og det er planlagt at Løberen igen i 2019 
vil komme forbi med tøjudsalg mindst 4 gange i 
løbe af året.  

  

Der er oprettet et onsdags formiddags hold, 
rettet med dem der gerne vil kunne løbe om 
formiddagen, og det ser ud til der er fin 
opbakning til det, med ca. 15 deltagere. 

Der har været afholdt en del træner kurser, samt 
kurser i førstehjælp, og det vil fortsætte i 2019, så 

nuværende og nye trænere kan være klædt på til 
opgaven. 

Vi har i 2018 haft to aktiviteter/løb, nemlig 
"Fællesløbet" og Orienteringsløbet, disse to 
aktiviteter vil også find sted i 2019, Fællesløbet 
ligger altid den første lørdag efter e-løbet, og 
Orienteringsløbet som i år har 20 års jubilæum, 
vil ligge i anden eller tredie uge af august. 



STADION - UDVALGET 
Rapport fra 2018

I et samarbejde med kommunen vil vi gerne 
forbedre faciliteterne såsom omklædningsrum, 
baderum mm. 

Bygningen er desværre i en elendig stand og 
bærer præg af tidligere at have været anvendt af 
fodboldspillere, som er en anden målgruppe end 
Blovstrød Løverne. Bygningen har brug for en 
kraftig modernisering. 

En gang om året sender vi forslag og ønsker til 
Allerød kommune. Disse lyder i år således: 
Bygningens tag er i en så ringe tilstand, at der 
kommer vand ned gennem el- installationerne 

Der er behov for ny belysning, ikke mindst af 
hensyn til energioptimering 
Indgangsparti, gangarealer og toiletter er for 
trange til klubbens knap 1000 medlemmer 

Hoved-og bagdør bør kunne låses forsvarligt. I 
dag kan enhver komme ind i huset 
Der bør etableres bedre ventilation i 
omklædningsrum. Der er fugt og mug i alle rum 
Endelig er der behov for udskiftning af 
gulvtæppet, som er yderst uhygiejnisk, maling af 
vægge og døre og opsætning af 
omklædningsskabe   



STÆVNE - UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
DGI Trail - 2018 
• Vintertrailløb med 4 distancer. 3, 6, 9 & 12 km 
•Et samarbejde mellem DGI og Blovstrød 
Løverne
•BLL opsatte /nedtog ruter samt uddelte 
startnumre
•I alt 140 deltagere

Allerødløbet - 2018 
•Erstattede vores tradionsrige Allerød stafet. 
•2 km ungdom
•5 km løb, 5 km walk
•10 km DAF godkendt.
•I alt 224 deltagere

Nighttrail - 2018 
•Tradition siden 2013
•Pandelampeløb med to distancer og 
sværhedsgrader
•7 km og 12 km
•7 km ungdom samt 7 km voksen
•Ny deltager rekord med 170 deltagere

Handicapløb - 2018 
•Hyggeligt løb, hvor man skal komme tættest på 
sin angivne 5 km tid
•5 km
•Juleøl, glögg og æbleskiver i Cafelonen efter løb

Tak til hjælpere – uden jer intet løb!

•Uddeling af startchip og –nummer
•Vejvisere
•Cykelordonnanser
•Frugt og væske
•Opsætning af målområde
•Opsætning af ruter
Og meget mere 



TALENT OG ELITE- UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
Den faste trænerstab består af Bent Lahn, Philip 
Mørch, Kersti Jakobsen og Per le Fevre. 

Kristian Krog er været et meget værdifuldt 
bindeled til bestyrelsen. 

Vores træningsgruppe er fortsat stor. Vi har fået 
nye ungdomsløbere og tiltrækker mange fra 
Orienteringsklubberne. 

Vi har træning mandag, tirsdag, torsdag og 
lørdag. 

Vi mangler ordentlige muligheder for 
indendørstræning, styrketræning og 
forhindringsløbs-træning. 

Vi har haft lidt færre unge med til konkurrencer i 
2018 end tidligere. 

Vi har både stærke kvinde- og herrehold i DAF´s 
Crossnationals. Det er der ikke mange klubber 
som kan. 

Elitens 5 største seniorprofiler i 2018: 

Anna Emilie Møller 

Nordisk- og Europamester i Cross 

Nr. 7 ved EM på 3000m forhindring og nr. 4 i 
Continental Cup på 3000m forhindring. 

Dansk mester på 800m og 3000m forhindring og 
dansk rekord på 3000m forhindring. 

Sara Schou Kristensen 

Udtaget til landsholdet ved NM og EM Cross 

Christoffer Vienberg 

Nr. 4 ved Para EM på 1500m 

Christian Grøn Nørfelt 

Dansk mester på lang Trail og udtaget til 
landsholdet ved VM Trail og VM Bjergløb 

Marcus Rønn 



UNGDOMS-UDVALGET 
Rapport fra 2018

Status 
Ungdomsudvalget er pt. under opbygning. I 
øjeblikket består det af Mette Hoff og træner 
Kenneth Marer. Vi arbejder på at få to 
forældre til vores ungdomsløbere med også. 

Vi har ca. 15 unge mellem 11 og 17 år, som 
kommer fast og løber med os mandag og 
torsdag kl. 17.30-18.30. I øjeblikket har vi to 
trænere (Martin Larsen og Kenneth Marer). Vi 
har lidt udfordringer med at finde frivillige 
trænerkræfter, så derfor har vi besluttet kun at 
have ét ungdomshold.  

For at kunne løbe med på holdet skal man 
kunne løbe 5 km. på 30 min. Kenneth står for 
træningen mandag, i øjeblikket alene, og 
Martin leder træningen torsdag, hvor også 
Kenneth løber med. Vi har ikke opgivet 
tanken om at tilbyde begyndertræning, men i 
øjeblikket er det ikke muligt. 

Vi har opdateret og omskrevet hjemmesiden, 
men den er ikke færdig endnu. Vi har også 
redigeret vores ”ungdomspolitik”, dvs. 
retningslinjerne for ungdomsarbejdet i 
Blovstrød Løverne, hvad man som 
ungdomsløber kan forvente samt vores 
forventninger til de unge. Den kan findes på 
ungdommens side på hjemmesiden. 

Vores fornemmeste opgave er at sikre, at de 
unge er glade for den træning, vi kan tilbyde, 
så de bliver hos os. Vi vil gerne udfordre 
dem, så de rykker sig.  

På den måde kan vi forhåbentlig også sende 
nogle videre til eliten. Derfor indleder vi i 
starten af det nye år et samarbejde med DGI 
for at få gode idéer til, hvordan vi kan styrke 
vores ungdomsafdeling. 


